
Protokół Nr 10/22 
z posiedzenia wspólnego komisji, które odbyło się w dniu 15 lutego 2022 r. 

 

Obrady rozpoczęto 15 lutego 2022 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17.30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Janina Kozakiewicz 

2. Beata Lenczewska 

3. Wojciech Lenczewski 

4. Ireneusz Lewkowski 

5. Sylwia Naumnik 

6. Mariusz Pieśniak 

7. Katarzyna Pogorzelska 

8. Wojciech Rybołowicz 

9. Karolina Szymańska – Skowronek  

10. Daniel Tofiło 

11. Grażyna Woźniewska 

12. Krzysztof Pogorzelski-/przybył w trakcie posiedzenia/ 

13. Beata Dybacka  

14 Iwona Sokół 

Nieobecny- Janusz Kitlas 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Oraz 

Marek Jędrzejewski-dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg 

Zdzisław Łukaszewicz- radny Powiatu Białostockiego  

Bogdan Zdanowicz- radny Powiatu Białostockiego. 

Wójt Gminy Wojciech Cybulski /przybył w trakcie posiedzenia/ 

Skarbnik Gminy -Monika Elżbieta Krawczeniuk 

Sekretarz Gminy – Krzysztof Bagiński 

Marcin Kulikowski – pinsp ds. dróg 

Oktawiusz Stępień- pracownik Gminnego Centrum Kultury w Dobrzyniewie Dużym 

 

Ad. pkt 1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

 

Posiedzenie otworzyła najstarsza wiekiem radna Janina Kozakiewicz. Przywitała wszystkich 

przybyłych. Stwierdziła, że na 15 radnych -członków połączonego składu komisji w posiedzeniu 

uczestniczy 13 radnych. Składy liczbowe komisji stałych Rady Gminy pozwalają na podejmowanie 

decyzji poprzez głosowanie. 

 

Ad. pkt 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Wybór przewodniczącego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Dyskusja na temat realizacji i finansowania zadań Powiatu Białostockiego na drogach powiatowych 

na terenie Gminy Dobrzyniewo Duże. 

5. Omówienie możliwości zakupu samochodu gaśniczego przez Państwową Straż Pożarną. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Radna Janina Kozakiewicz zapytała, czy są propozycje zmian porządku posiedzenia. 

Radna Katarzyna Pogorzelska zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku posiedzenia punktu: 

Dyskusja na temat organizacji tegorocznych Dożynek Gminnych jako pkt 5. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku posiedzenia uwzględniającego zaproponowaną zmianę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janina Kozakiewicz, Beata Lenczewska, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Sylwia 

Naumnik, Mariusz Pieśniak, Katarzyna Pogorzelska, Wojciech Rybołowicz, Daniel Tofiło, Grażyna 

Woźniewska, Karolina Szymańska – Skowronek, Iwona Sokół, Beata Dybacka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Pogorzelski, Janusz Kitlas. 

 

Ad. pkt 3. Wybór przewodniczącego posiedzenia komisji. 

Radna Janina Kozakiewicz poinformowała, że spośród przewodniczących komisji należy wyłonić 

przewodniczącego posiedzenia. 

Radni gminy zgłosili kandydaturę radnej Katarzyny Pogorzelskiej, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie wyboru przewodniczącego posiedzenia komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janina Kozakiewicz, Beata Lenczewska, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Sylwia 

Naumnik, Mariusz Pieśniak, Katarzyna Pogorzelska, Wojciech Rybołowicz, Grażyna Woźniewska, 

Daniel Tofiło, Karolina Szymańska – Skowronek, Iwona Sokół, Beata Dybacka 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Pogorzelski, Janusz Kitlas 

 

Przewodniczącym posiedzenia została radna Katarzyna Pogorzelska. 

 

Ad. pkt 4. Dyskusja na temat realizacji i finansowania zadań Powiatu Białostockiego na drogach 

powiatowych na terenie Gminy Dobrzyniewo Duże. 

 

Przewodnicząca posiedzenia oddała głos P. Markowi Jędrzejewskiemu- dyrektorowi Powiatowego 

Zarządu Dróg w Białymstoku. 

Na wstępie P. Marek Jędrzejewski poinformował, że dnia 12 grudnia 2021 r. Rada Powiatu 

Białostockiego podjęła uchwałę w sprawie budżetu powiatu na rok 2022 uwzględniając inwestycje na 

drogach powiatowych, m. in.: 

 

1 ) przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1385 B na odcinku Gniła- Dobrzyniewo Duże- 

Etap I (Gm. Dobrzyniewo Duże) 

- przeprowadzono procedurę przetargową. 

- wartość inwestycji – 4 161 000 z ł, 

- oczekiwane środki finansowe z budżetu Gminy Dobrzyniewo Duże – 1 154 000 zł, 

- środki pozostałe: z budżetu Powiatu Białostockiego oraz dotacja z programu Regionalny Fundusz 

Rozwoju Dróg; 

W uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego inwestycja nie została 

ujęta. Zadanie zostanie wprowadzone po przekazaniu dofinansowania przez Gminę Dobrzyniewo Duże 

 

2) przebudowę z rozbudową drogi w Pogorzałkach ( 300 m.) 

- procedura przetargowa została przeprowadzona, jednak Powiat odstąpił od podpisania umowy  

z wykonawcą. Środki w budżecie nie zostały zabezpieczone; 

 

3) przebudowę drogi powiatowej Nr 1397 B na odcinku Chraboły- Kopisk (Gm. Dobrzyniewo 

Duże), 

- wartość inwestycji – 4 000 000 zł, 

- wykonanie nawierzchni poprzez czterokrotne utwardzenie, 

- najprawdopodobniej zaistnieje możliwość opracowania dokumentacji uproszczonej, 



- dotychczas przetarg nie został ogłoszony, 

- oczekuje się dofinansowania ze strony Gminy Dobrzyniewo Duże; 

 

4) opracowanie dokumentacji projektowa na budowę ul. Lipowej w Dobrzyniewie Dużym: 

- oczekiwane jest dofinansowanie inwestycji z budżetu gminy w wys. 35 tys. zł; 

 

5) opracowanie dokumentacji projektowej na: Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej na 

odcinku Kolonia Leńce – Jurowce na terenie Gminy Dobrzyniewo Duże, 

Radny Daniel Tofiło zapytał, czy inwestycja obejmuje budowę chodnika i ścieżki rowerowej  

P. Bogdan Zdanowicz wyjaśnił, że na tym odcinku szerokość pasa drogowego nie pozwala na budowę 

chodnika czy ścieżki rowerowej. W związku z tym, że w większości drogi przebiega przez las Powiat 

Białostocki nie otrzyma pozwolenia na wykonanie tego zadania. Budowa drogi ma na celu usprawnianie 

dojazdu do Białegostoku; 

 

6) opracowanie dokumentacji projektowej na: Budowę mostu przez rz. Supraśl k/m 

Dobrzyniewo Fabryczne wraz z dojazdami (Gm. Dobrzyniewo Duże) 

P. Marek Jędrzejewski wyjaśnił, że potrzeba budowy mostu wynika z faktu, że mieszkańcy zostali 

pozbawieni przejścia przez jaz w Dobrzyniewie Fabrycznym. Istniejące przejście ma nawierzchnię 

wykonaną z kostki brukowej, jego szerokość to 6 m. Jednym z wariantów jest budowa nowej przeprawy 

wraz ze ścieżką rowerową. Procedura związana z opracowaniem dokumentacji jest długotrwała. Nie ma 

możliwości zrealizowania jej w ciągu jednego roku. Zostanie złożony wniosek  

o dofinansowanie inwestycji ze środków Polskiego Ładu. 

 

Na posiedzenie Komisji przybył radny Krzysztof Pogorzelski. Liczba radnych uprawnionych do 

głosowania wzrosła do 14. 

 

Radny Daniel Tofiło zapytał, czy projekt budowy mostu na rz. Białej nie utraci ważności. Jego zdaniem 

należy rozważyć budowę kładki, co poniesie za sobą niższe koszty i ograniczy czas realizacji inwestycji. 

Zaznaczył, że Rada Gminy Dobrzyniewo Duże nie ma wpływu na realizację inwestycji na drogach 

powiatowych przebiegających na terenie Gminy 

P. Zdzisław Łukaszewicz powiedział, że na kładce tonaż będzie ograniczony do 15 ton, natomiast na 

moście –bez ograniczeń. 

 Radna Grażyna Woźniewska wskazała, że Powiatowy Zarząd Dróg nie odpowiada na pisma 

skierowane przez Wójta Gminy Dobrzyniewo Duże. 

Radny Daniel Tofiło powiedział, że Powiat podejmuje decyzje, które mają wpływ na budżet Gminy 

nie konsultując tego z władzami Gminy Dobrzyniewo Duże. Raz odbyło się spotkanie w sprawie 

budowy ronda przy szkole w Dobrzyniewie Dużym. 

P. Bogdan Zdanowicz przypomniał, że zabranie w sprawie budowy mostu odbyło się, jednak bez 

udziału przedstawicieli Gminy. 

P. Zdzisław Łukaszewicz dodał, że po spotkaniu zlecono opracowanie trzech wariantów inwestycji - 

budowa mostu na rz. Supraśl; 

 

7) opracowanie dokumentacji projektowej na: Budowę chodnika w ciągu drogi powiatowej 

Nr 1390 B- ul. Dzikowska w Fastach (Gm. Dobrzyniewo Duże); 

P. Marek Jędrzejewski stwierdził, że między Powiatem Białostockim, a Gminą Dobrzyniewo Duże  

nie doszło do konkretnych ustaleń odnośnie realizacji tej inwestycji; 

 

8) opracowanie dokumentacji projektowej na: Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej 

Nr 1385 B na odcinku Pogorzałki- granica powiatu białostockiego(Gm. Dobrzyniewo Duże, 

P. Marek Jędrzejewski poinformował, że wstępnie droga obejmowała odcinek Pogorzałki – Kobuzie. 

Po dokonaniu analizy Powiat zadecydował o wydłużeniu odcinka go granicy powiatu białostockiego 

(ok. 3,5 km). Zakres inwestycji poszerzono o nowe zadanie: budowa ścieżki pieszo-rowerowej na 

odcinku Pogorzałki-Borsukówka. 

 



9) opracowanie dokumentacji projektowej na: Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej 

Nr 1397 B w m. Chraboły (Gm. Dobrzyniewo Duże), 

Wstępnie inwestycja miała obejmować wykonanie odwodnienia. Obecnie uznano, że na tym odcinku 

należy przebudować drogę. 

Radna Grażyna Woźniewska poinformowała, że na posesji będącej własnością prywatną mieści się 

studnia. Należy zwrócić się do właściciela o pozwolenie na odprowadzenie wód opadowych do studni. 

P. Marek Jędrzejewski stwierdził, ze nie rozwiąże to problemu trwającego od lat. O odprowadzeniu 

wód do studni chłonnej decydują Wody Polskie; 

 

10) opracowanie dokumentacji na przebudowę drogi do wsi Kobuzie 

Zdaniem P. Marka Jędrzejewskiego drogę powinna przejąć Gmina Dobrzyniewo Duże. W trakcie 

realizacji inwestycji na drogach gminnych można ubiegać się o odstępstwa techniczne. Wówczas Gmina 

będzie miała możliwość wykonania drogi węższej poprzez powierzchniowe utwardzenie; 

 

11) przebudowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 1385 B na odcinku Gniła- Dobrzyniewo Duże- 

Etap I (Gm. Dobrzyniewo Duże) 

- inwestycja nie wymaga decyzji środowiskowej, 

- trwają podziały geodezyjne gruntów przyległych do drogi; 

 

12) opracowanie dokumentacji projektowej na: Przebudowę z rozbudową drogi powiatowej  

na odcinku Kolonia Leńce – Jurowce na terenie Gminy Dobrzyniewo Duże; 

P. Marek Jędrzejewski stwierdził, że przed przystąpieniem do działań inwestycyjnych należy 

przekwalifikować drogę na drogę gminną. Na terenie Gminy Wasilków pas drogowy należy poszerzyć 

do 10 m. 

 

13) budowa z rozbudową drogi Gniła-Pogorzałki 

P. Marek Jędrzejewski poinformował, że jest problem związany z szerokością drogi na pewnych 

odcinkach. Przed przystąpieniem do budowy należy zając grunty prywatne i wypłacić odszkodowania. 

Radna Beata Dybacka zapytała, kiedy do budżetu Powiatu Białostockiego zostanie wprowadzone 

zadanie : budowa drogi powiatowej Obrubniki-Kulikówka oraz chodnika w Obrubnikach 

P. Marek Jędrzejewski uprzedził, że przed przystąpieniem do inwestycji należałoby wyburzyć kilka 

domów  i wypłacić odszkodowania. Jest także problem z wytyczeniem drogi. Powiat dysponuje kilkoma 

matami o różnym przebiegu drogi. 

Radna Karolina Szymańska-Skowronek zapytała, czy Powiat dysponuje konkretnymi informacjami 

na temat zamknięcia przejazdu kolejowego Dobrzyniewo Duże – Jaworówka 

P. Marek Jędrzejewski nadmienił, że nie będzie funkcjonował, zostanie wykonany objazd. 

Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy obecni na posiedzeniu mają pytania do zaproszonych gości. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca posiedzenia ogłosiła kilkuminutową przerwę. 

 

Ad. pkt 5. Dyskusja na temat organizacji tegorocznych Dożynek Gminnych. 

Na posiedzenie komisji przybył P. Oktawiusz Stępień – pracownik Gminnego Centrum Kultury  

w Dobrzyniewie Dużym, który poinformował radnych o wstępnych pracach organizacyjnych 

dotyczących Dożynek Gminnych 2022.  

Przekazał następujące informacje: 

1) Dożynki odbędą się dnia 21 sierpnia 2022 r., 

2) trwają rozważania na temat lokalizacji imprezy. Po uwagę brane są następujące miejscowości: 

Gniła przy świetlicy wiejskiej, Kozińce przy WDK, Pogorzałki przy WDK, Dobrzyniewo Duże 

przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym, 

3) szacowany koszt inwestycji to kwota 100 tys. zł, 

4) prezentacja gminy nastąpi poprzez przedstawienie lokalnych talentów, atrakcje, prezentację 

podlaskiej kuchni przez Koła Gospodyń Wiejskich, 



5) wydzielone zostaną strefy: malucha, rekreacyjna, strzelnica, gastro, wystawcy, stoły 

animacyjne, 

6) nastąpi wystawienie wieńców dożynkowych, 

7) GCK zapewni działania mające na celu reklamę gminy, promocję, doinformowanie 

mieszkańców poprzez wywieszenie banerów, informacji w autobusach. banery, informacje w 

autobusach, 

Radna Karolina Szymańska-Skowronek stwierdziła, że należy wznowić konkurs na „Najpiękniejszy 

ogród w Gminie” i w programie imprezy dożynkowej przewidzieć czas na wręczenie nagród.  

Za zorganizowaniem konkursu opowiedzieli się: radny Wojciech Rybołowicz, radny Wojciech 

Lenczewski. 

Ponadto P. Oktawiusz Stępień nadmienił, że niezbędny jest zakup ubrań dla zespołu Narwianie 

szczególnie dla nowych członków zespołu. 

Przewodnicząca posiedzenia zaproponowała, aby członkowie komisji zaopiniowali przedstawiony 

przez P. Oktawiusza Stępień scenariusz imprezy wraz programem promocyjnym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janina Kozakiewicz, Beata Lenczewska, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Sylwia 

Naumnik, Mariusz Pieśniak, Katarzyna Pogorzelska, Wojciech Rybołowicz, Grażyna Woźniewska, 

Daniel Tofiło, Karolina Szymańska – Skowronek, Ireneusz Lewkowski, Iwona Sokół, Beata Dybacka 

NIEOBECNI: 1 

Janusz Kitlas 

 

Radna Grażyna Woźniewska zwróciła się do P. Oktawiusza Stępień o oszacowanie kosztów imprezy 

ujmując nagrody na wieńce dożynkowe i udział w konkursie na najpiękniejszy ogród- przedłożenie dla 

radnych ( na piśmie) 

Radna Beata Dybacka wniosła o zorganizowanie mszy polowej. Zaoferowała swoją pomoc. 

 

Radni opowiedzieli się za organizacją imprezy przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym  

w Dobrzyniewem Dużym. 

 

Ad. pkt 6. Omówienie możliwości zakupu samochodu gaśniczego przez Państwową Straż 

Pożarną 

Radna Sylwia Naumnik wyjaśniła, że chodzi o dofinansowanie zakupu samochodu dla Państwowej 

Straży Pożarnej w Białymstoku. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że w ubiegłym roku PSP otrzymała dofinansowanie na zadanie, które 

nie zostało zrealizowane, w związku z powyższym środki zwrócono do budżetu gminy. Obecnie PSP 

ubiega się o środki w wys. 30 tys. zł. Zaznaczyła, że w budżecie gminy zabezpieczono kwotę 20 tys. zł. 

Przewodnicząca posiedzenia zaproponowała głosowanie w sprawie wysokości dofinansowania. 

Zapytała członków komisji, kto jest za przyznaniem dofinansowania w wys. 20 tys. zł. 

Głosowanie przebiegło następująco: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Janina Kozakiewicz, Beata Lenczewska, Wojciech Lenczewski, Mariusz Pieśniak, Katarzyna 

Pogorzelska, Wojciech Rybołowicz, Grażyna Woźniewska, Daniel Tofiło, Karolina Szymańska – 

Skowronek, Pogorzelski Krzysztof, Iwona Sokół, Dybacka Beata 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Ireneusz Lewkowski, Sylwia Naumnik 

NIEOBECNI (1) 

Janusz KItlas 

Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, że ten temat należy omówić na posiedzeniach komisji Rady 

Gminy. 



 

Skarbnik Gminy powiedziała, że w budżecie gminy zabezpieczono środki na renowację zabytków na 

terenie Gminy Dobrzyniewo Duże. Proboszcz parafii Rzymskokatolickiej w  Dobrzyniewie Dużym 

ubiega się o dofinansowanie remontu wieży kościoła. 

Radna Karolina Szymańska-Skowronek zapytała, czy w Gminie została określona kolejność 

renowacji zabytków. Jej zdaniem każdorazowo należy należy brać pod uwagę stan techniczny danego 

obiektu. 

Radny Daniel Tofiło stwierdził, że w ciągu roku nie należy przekraczać kwoty zabezpieczonej  

w budżecie na remont zabytków. 

 

Na posiedzenie komisji przybył Wójt Gminy Dobrzyniewo Duże. 

 

Wójt Gminy stwierdził, że parafia w Dobrzyniewie Kościelnym przez kilka lat nie otrzymywała 

dofinansowania.  

 

Następnie ponownie nawiązano do udzielenia pomocy finansowej dla Państwowej Straży Pożarnej  

w Białymstoku na zakup samochodu gaśniczego. 

Wójt Gminy poinformował, że Gmina Dobrzyniewo Duże otrzymuje także dofinansowania,  

z funduszy, którymi dysponuje PSP, m.in. dofinansowanie na wymianę zadaszenie i termomodernizację 

starej remizy strażackiej w Pogorzałkach. W planach budżetowych KG PSP przewidziano zakup 

samochodu lekkiego dla jednostki OSP Pogorzałki. 

Radna Sylwia Naumnik zgłosiła potrzebę rozbudowy strażnicy OSP Kozińce. Jej zdaniem  

w budynku należy stworzyć izbę pamięci. Jednostka posiada stary samochód gaśniczy, który można 

przekształcić na zabytek. Ponadto posiada stare mundury strażackie i sprzęt gaśniczy. 

Radny Daniel Tofiło złożył wniosek o zabezpieczenie w budżecie gminy środków w wys. 20 tys. zł na 

wykonanie projektu rozbudowy strażnicy OSP w Kozińcach oraz stwierdził, że jest za udzieleniem 

dotacji dla PSP Białystok na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego. Należy rozpocząć procedurę. 

Radna Karolina Szymańska – Skowronek stwierdziła, że na posiedzeniach komisji Rady Gminy 

należy ustalić termin komisji wyjazdowej do świetlicy w Dobrzyniewie Kościelnym i strażnicy OSP 

Kozińce. 

Przewodnicząca posiedzenia poparła wniosek radnego Daniela Tofiło. 

Zdaniem radnego Ireneusza Lewkowskiego należy zrezygnować z przekazania dotacji dla PSP. 

Radny Wojciech Rybołowicz kolejny raz przedstawił Radnym Gminy warunki pomieszczeń,  

w jakich prowadzi zajęcia z Uczniowskim Klubem Sportowym judo OKAMI. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że budynek znajduje się w zarządzie Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Dobrzyniewie Dużym. Jego zdaniem korzystnym rozwiązaniem jest przekazanie jednostce dotacji, 

co pozwoli na ominięcie procedury przetargowej na wyłonienie wykonawcy przedsięwzięcia. 

Przewodnicząca posiedzenia zarządziła głosowanie. Zapytała członków komisji, kto jest  

za zabezpieczeniem w budżecie gminy 20 tys. zł na wykonanie dokumentacji projektowej  

na rozbudowę strażnicy OSP Kozińce. 

Głosowanie przebiegło następująco: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Janina Kozakiewicz, Beata Lenczewska, Wojciech Lenczewski, Mariusz Pieśniak, Katarzyna 

Pogorzelska, Wojciech Rybołowicz, , Daniel Tofiło, Karolina Szymańska – Skowronek, Pogorzelski 

Krzysztof, Iwona Sokół, Ireneusz Lewkowski, Sylwia Naumnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Grażyna Woźniewska, Dybacka Beata 

NIEOBECNI (1) 

Janusz KItlas 

 

Ad. pkt 7. Wolne wnioski i informacje. 

Radna Grażyna Woźniewska podjęła temat funduszu sołeckiego. Jej zdaniem należy zatwierdzić 

fundusz sołecki na 2023 rok. 



Radny Daniel Tofiło przypomniał, że wg ustaleń z ubiegłego roku Rada Gminy nie uchwaliła funduszu 

sołeckiego, zastrzegając, że przewidziane środki zostaną wykorzystane na wspólny cel. Stwierdził, że 

podczas prowadzenia procedury związane z rozpatrywaniem wniosków popełniono wiele błędów. 

Przetargi na wyłonienie wykonawców inwestycji należy przeprowadzać o wiele wcześniej. Stwierdził, 

że ma wątpliwości ci do wyodrębnienia funduszu sołeckiego. Powiedział, że nie zdecydował, że poprze 

fundusz sołecki.  

Sekretarz Gminy podkreślił, że to Rada Gminy rozpatruje i ma wpływ na propozycje zgłaszane przez 

sołectwa. Wójt Gminy sprawdza wnioski po względem merytorycznym. 

Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, że kwestię funduszu sołeckiego należy przedyskutować na 

posiedzeniach komisji. 

Radna Beata Lenczewska stwierdziła, że fundusz sołecki należy rozdysponować niezależnie od tego 

czy został złożony wniosek. 

Radna Janina Kozakiewicz poprosiła Sekretarza Gminy o przygotowanie informacji na temat 

funduszu sołeckiego. 

Za wyodrębnieniem funduszu sołeckiego opowiedzieli się radni: Ireneusz Lewkowski, Mariusz Pieśniak 

i Beata Dybacka, Beata Lenczewska, Iwona Sokół 

Radny Wojciech Rybołowicz zaproponował, aby Gmina przejęła budynek, w którym działa klub 

OKAMI i wyremontowała/przebudowała wykorzystując 2 mln. zł ze środków publicznych. 

Przewodnicząca posiedzenia wystąpiła z wnioskiem o zabezpieczenie w budżecie gminy na 2022 r. 

środków w wys. 150 tys. zł na wykonanie dokumentacji projektowej, częściową przebudowę i remont 

budynku, w którym działa klub OKAMI i o uzupełnienie pozostałych środków z projektu Fundusz 

Inwestycji Lokalnych. 

Zarządziła głosowanie w sprawie zgłoszonego wniosku. Zapytała, kto jest za wnioskiem. 

Głosowanie przebiegło następująco: 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Janina Kozakiewicz, Beata Lenczewska, Wojciech Lenczewski, Mariusz Pieśniak, Katarzyna 

Pogorzelska, Wojciech Rybołowicz, , Daniel Tofiło, Karolina Szymańska – Skowronek, Pogorzelski 

Krzysztof, Iwona Sokół,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Grażyna Woźniewska, Dybacka Beata 

NIEOBECNI (1) 

Janusz KItlas 

Radna Grażyna Woźniewska podjęła temat budowy i finansowania świetlic wiejskich. 

Poinformowała, że mieszkańcy pytają, dlaczego Wójt Gminy nie pozwala budować świetlic wiejskich 

w czynie społecznym (wzorem świetlicy wiejskiej w Kulikówce). Zgłosiła konieczność naprawy drogi 

Szaciły – Kulikówka 

Radna Karolina Szymańska – Skowronek stwierdziła, że z perspektywy mieszkańców wsi Kopisk, 

budowa świetlicy wiejskiej w ich miejscowości jest ważną inwestycją. 

Wójt Gminy stwierdził, bez przeprowadzenia procedury przetargowej wykonuje się inwestycje  

o wartości mniejszej niż 150 tys. zł. 

Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy radni mają dodatkowe pytania, wnioski, informacje. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 8. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji.  

 

 

Protokołowała 

M. Grzegorczyk 

 


